



# Råde Jeger og Fiskerforening

Postboks 78, 1640 Råde



## Referat fra styremøte 12. februar 2019

Sted: Husebyveien 142

kl. 18:00 – 21:10

### Innkalt:

Andre Holt, Arild Kristiansen, Bent Hansen, Arnt Maurseth, Jan Ihleby, Cecilie C. Hansen, Jon Sanne, Sten A Pettersen, Geir Lindem, Kjell Solhaug, Ole Morten Gabrielsen, Siri Marlen Lindem, Siv Eriksen, Anders Sandvig, Lars Mørk, Silje Monica Andersen, Reinert Fredriksen.

### Tilstede:

Andre Holt, Arild Kristiansen, Bent Hansen, Arnt Maurseth, Jan Ihleby, Cecilie C. Hansen, Jon Sanne, Sten A Pettersen, Geir Lindem, Kjell Solhaug, Ole Morten Gabrielsen, Siri Marlen Lindem, Anders Sandvig, Lars Mørk, Silje Monica Andersen, Reinert Fredriksen.

Sak nr.	AGENDA:	Ansvar	Dato ferdig:
1/1/19	Resyme fra årsmøte.		
	<ul style="list-style-type: none"><li>- Fint møte, fikk også tilbakemelding om ting som ikke er like positivt. Dette settes pris på, og det følges opp.</li><li>- Det er ett ønske om å fortsette med å sette av 50 000,- i året til hytte. Dette legges inn som forslag for neste årsmøte. Er det mulig å få til dette for fjoråret også?</li></ul>	Styret	
1/2/19	Innkommende info og skriv.		
	<ul style="list-style-type: none"><li>- Opplyste kort om status reguleringsplan, samt videre dialog med Rambøll og Råde Pistollag. Vi skal ha nytt møte med Råde Pistollag innen rimelig tid, og informerer så snart vi har nytt å komme med.</li><li>- Årsmelding innsendt til NJFF og ØJFF de har bekreftet mottak av denne.</li><li>- Følger opp søknad mva. refusjon. Ligger ferdig skjema/mal på Altinn.</li></ul>	R.F.  K.S.	
1/3/19	Våpenregistrering, og hvem har hva?		
	<ul style="list-style-type: none"><li>- Har vært i kontakt med våpenkontoret ang de nye haglene. Søknad rifle er mottatt av politiet, og sendt til RJFF. Denne benyttes til å ta ut 22 cal som vi har fått sponset fra Villmarksutstyr.no</li><li>- Søknad hagler er det fortsatt uklarheter rundt. Politiet opplyser at det ikke er garanti for at vi kan få flere våpen. Første prioritet er å få kondemnert/innlevert våpen som skal vekk. Det kollektive våpenkortet til RJFF har Asbjørn Hagedals navn.</li></ul> <p>Det er registrert 7 hagler, 1 salongrifle, samt en Tikka rifle. En 22 cal rifle som ikke er hentet fra butikk ennå (ikke registrert)</p> <p>Våpnene som skal destrueres (5stk) skal være innlevert av Asbjørn, men mye kan tyde på at de ikke avregistrert fra RJFF.</p>	S.M.L.	13/02

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ole Morten påtar seg ansvar for å utarbeide en oppdatert oversikt, samt innhente informasjon om hva som faktisk er levert inn til politiet.</li> <li>- Ungdomsutvalget har en lydtemper til en halvautmoat hagle. Den er tilpasset en hagle som er eid privat. Ønske om at nevnte hagle kjøpes ut av foreningen.</li> </ul>	O.M.G	19/02
1/4/19	Kutyme og kommunikasjon for oss som har vakt på banene og hytta.		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Passe på å ikke være kritiske til hverandre foran gjester/brukere. Dette er ting man kan ta på tomannshånd, ikke henge ut enkeltpersoner.</li> <li>- Viktig at vi fremstår som en samlet gruppe.</li> </ul>	Styret	
1/5/19	Utvalgene informerer.		
	<p>Rifleutvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Holder åpent 2 dager i uken fra og med april.</li> <li>- Sliter med mobildekningen i forbindelse med Vipps</li> <li>- Få hengt opp kabler i bunkeren.</li> </ul> <p>Økonomi:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 2018 – nøkkelord: «Økonomisk oppdragelse»</li> <li>- Sette opp – og forholde seg til budsjetter.</li> <li>- Løfte økonomisk prioritering i foreningen – få status i styremøter.</li> <li>- Det er flere utvalg som ikke har levert inn budsjetter. Dette medfører at fjorårets tall legges til grunn. Med bakgrunn i dette ligger budsjettet for dette året i minus.</li> <li>- Vi MÅ få bedre struktur på økonomiske avgjørelser. Skal noe kjøpes inn som ikke er innlemmet i budsjett, skal Kjell, eventuelt styret avgjøre dette avhengig av kostnadsramme/sak.</li> </ul> <p>Ungdomsutvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vanskelig å rekruttere uten våpen. Opplevs «tuvlete» å gjennomføre skyting.</li> </ul> <p>Hagleutvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stevner, samt vaktlister (frem til ferien) er på plass.</li> </ul> <p>Fiskeutvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fortsetter i samme leia som tidligere med bekker og aktiviteter.</li> <li>- Det er snakk om å stenge hele Råde Kommunes kyst for fiske – avventer spent hva som blir resultatet her.</li> <li>- Levert budsjett for 2019</li> </ul> <p>Seniorgruppa:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Intet nytt å melde nå.</li> </ul> <p>Dameutvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stevner satt for året.</li> <li>- Holder på med å «spikre» aktiviteter i disse dager, både mtp. jakt, fiske og skyteaktiviteter.</li> <li>- Levert budsjett for 2019.</li> </ul> <p>Jaktutvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Det har blitt felt flere vilt enn det som er meldt inn til utvalget.</li> <li>- Det har blitt fylt 6 skudd i automathagle, alt blitt tømt mot ett dyr.</li> <li>- Det har blitt konsumert alkohol under jakt.</li> <li>- Det har blitt meldt fra en post til en annen om at det var geit, bukk samt 2 kje på vei til neste post. Geit ble felt, de mente det ikke var behov for ettersøk.</li> <li>- Generelt fremstår det som om det er lite respekt for retningslinjer i forbindelse med jakt.</li> <li>- Utvalget ønsker hjelp fra styret for å gå videre med disse sakene, neste skritt bør være suspensjon/anmeldelse.</li> <li>- Dette er alvorlige hendelser, som alle er enige om at ikke er akseptable, å som vi må ta på stort alvor.</li> </ul>	A.K & A.M.  Utvalg	ASAP

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ønske om at utvalgsleder er jaktleder. For å få til dette må utvalgsleder ha jaktleder – samt slaktekurs. Ved behov kan utvalgsleder utpeke jaktleder enkelte dager. Dette for å få ryddigere forhold under jakt. Styret ser seg enige i dette.</li> <li>- Opplever problemer med å legge ut informasjon på foreningstiden og Facebook. Ønsker å få hjelp/tilgang til dette.</li> </ul>	R.F	
1/6/19	Prioriterings saker / liste.		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Søknader – komme med forslag ved ønske om å søke til styret for behandling.</li> <li>- Ønsker å kjøre ett kurs med Kristian Jæger, hva gjør man ved ulykke/akutt situasjon? Ønsker 2 deltagere eller mer fra hvert av vaktlagene.</li> <li>- Hjertestarter – denne må vi få på plass. Sjekke opp priser og kurs. Kurs for «alle», gjennomføres f.eks. på Eldrebølgens lokaler.</li> <li>- Legge en liste over vedlikeholds punkter i Jerndalen, slik at rett ting prioriteres på dugnader.</li> <li>- Planere/klargjøre området foran leirduebanene, slik at vi kan starte med faste «plukkedager» for plastpropper. Innhente informasjon fra andre foreninger.</li> <li>- Spørre Tomb Jordbruksskole om de har mulighet til å ta på seg planering av området foran leirduebanene som «oppgave/dugnad»</li> </ul>	Alle  R.F  R.F  J.S	Neste møte  Neste møte
1/7/19	Aktivitets kalender.		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Styremøter 19/03/2019, 30/04/2019, 25/06/2019, 20/08/2019, 15/10/2019, 10/12/2019</li> <li>- Medlemsmøte på Eldrebølgen, første halvdel av April.</li> <li>- Årsmøte 2020, midten av februar.</li> </ul>	Styret	
1/8/19	Diverse.		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Sliter med mobildekningen på riflebanen i forhold til bruk av Vipps. Spesielt da med Telia.</li> <li>- Avtale med kommunen om figursti må være mellom foreningen og kommunen, ikke utvalget.</li> </ul>	B.H.	

Neste styremøte: tirsdag 19. mars kl.18:00 på Klubbhytta Jerndalen

Møtesekretær

Jon Sanne

utsendt dato: 13.02.19